
 
 

 
Zápis z porady EOaMKG; 20.10.2021 
 
Prítomní : A.Hamran, K. Breyerová, J.Cibula, J.Suchý, I.Hatalová, Z.Juríková  
                  Neprítomní; M.Rehák, Z.Vrbová                
                  Zápis: Z.Juríková 
 
Agenda:  
 
      1.      Report EO  
      2.      Report MKG 

3.   Report EO a MKG pre VV SSTZ  
4.   Diskusia, rôzne a záver 

 
 
K bodu 1;  
 

• Obedové lístky od 1.1.2022 na hotovosť 
Zodpovedná; I. Hatalová 
Termín; 31.12.2021 

 

• Aktuálne evidujeme na trhu nárast elektrickej energie o 240%. Je nutné obratom riešiť 
situáciu, predlžením zmluvy v čo najkratšom čase a zakontrahovaním si objemov el.energie 
v čo najkratšom čase a nečakať do 31.10.2021 
Zodpovedný; I. Hatalová, J. Suchý 
Termín; 31.10.2021 
 

• Stolný tenis do škôl. Komisia si prešla všetky projekty na ,, Stolný tenis do škôl ,,. V rámci 
projektov sa komisia zhodla na podpore 18 tim školám, v štruktúre;  7 na Východnom 
Slovenku, 4 na Strednom Slovensku a 7 na Západnom Slovensku. Informáciu a spätnú väzbu 
školám zašle J.Cibula. J.Cibula umiestni na webovej stránke SSTZ súčasne informáciu 
a zoznam škôl, ktoré podporu získali. Distribúcia stolov s príslušenstvom a akcie na 
vybraných základných školách bude realizovaná pribežne a v závislosti od Covid automatu 
v jednotlivých regiónoch. 
Zodpovedný; J. Cibula 
Termín; priebežne  

 

• O výsledkoch kontroly štátnych správ týkajúcich sa účtovníctva, účtovných uzávierok 
a akýchkoľvek s tým spojených informácii je potrebné pravidelne informovať všetkých členov 
Komisie EO a MKG. 
Zodpovedná; I. Hatalová J. Suchý 
 

• K procesu účtovania. Opätovne sme si spoločne prešli spôsob účtovania a prípravu podkladov 
pre účtovnú externú spoločnosť, ktorá vykonáva účtovanie dokladov pre SSTZ. Rovnako i ich 
označovanie pred tým ako budú riadne zaúčtované. 
Dohodli sme sa na tom že; 
- Všetky daňové doklady sa budú odovzdávať na zapracovanie do účtovníctva čo 

najrýchlejšie a čo najčastejšie 
- Po zaúčtovaní daňových dokladov nebude možná zmena a ich preradenie medzi 

jednotlivými strediskami 
            Zodpovedný; J.Suchý, I.Hatalová 
            Termín; trvá 
 



• J.Suchý spracuje a dopošle do 25.10.2021 základný manuál, mustru vrátane číselných kódov 
ako podklad pre finančný plán na rok 2022. 
Je nutné obratom pristúpiť k tvorbe finančného plánu na rok 2022. 
Zodpovedný; J.Suchý 
Termín; 25.10.2022 

 
 

 
K bodu 2; 
 

• Marketingové plány, marketingový plán všeobecne 
Aktuálny stav; MKG plán, čiastočné MKG plány SSTZ nie sú vypracované v podobe akej by mali byť. 
Každý           z nás si dôkladne na úvod premyslí cieľové skupiny pre ktoré sa budú plány 
vypracovávať čiastočné marketingové plány, ktoré budú zhrnuté do centrálneho MKG plánu SSTZ. 
Akonáhle budú jasne zadefinované cieľové skupiny, postupne budeme tvoriť plány a komunikovať 
o všetkých aktivitách a k nim prislúchajúcim termínom. 

Zodpovední; KB, JC, ZJ  
Termín; priebežne 
 
Zadanie vstupov pre MKG išlo všetkým členom VV, zatiaľ spätná väzba; 

Zadané ciele na obdobie 2021 – 2025 z komisie mládeže;  
1. využiť všetky významné športové akcie na zviditeľnenie st. tenisu na verejnosti. 
2. získanie generálneho sponzora, respektíve  sponzorov na jednotlivé akcie. 
3. vysvetliť a  pomôcť naštartovať marketingovú činnosť v súčinnosti so SSTZ na úrovni 
regiónov resp.   klubov. 
4. zvýšiť tzv. marketingovú hodnotu stolného tenisu ako športu. 
Zadané ciele na obdobie  2021 – 2025 z komisie rozhodcov: 
1.Prilákanie nových (hlavne mladých) rozhodcov 
2.Prezentácia a medializácia rozhodcov – úspešní rozhodcovia ako Matej Hamran, Boris Račko, 
Marián Bystričan, atď. 
3.Podpora medzinárodnej spolupráce rozhodcovskej komisie SSTZ s inými asociáciami (hlavne 
ČAST)  
4.Vytvorenie mediálnej metodiky, výklad pravidiel a procedúr rozhodcov v kurte pre existujúcich 
rozhodcov SSTZ 
Zadané ciele na obdobie 2021 – 2025; Dalibor Jahoda; 
zamerať na našu najvyššiu súťaž / dostať je do televízie, novín a športových správ/ 
Samozrejme viac spropagovať kluby v regiónoch kde trénuje mládež. 
JOJ by mala otvárať športový kanál možno tade je cesta. V rámci propagácie 
nášho športu možno treba rozdávať suveníry ( tričká, loptičky, plagáty s logom SSTZ) 
 
Čakáme na vstupy od ostatných členov VV. 
Po zadaní všetkých vstupov od členov VV začneme pracovať na MKG plánoch pre rok 2022. 
 
 

• Webová stránka, internetová komunikácia 
Nutné kompletne spracovať na novo a zadefinovať jasné ciele, ktoré by mala spĺňať. 
Detto následne ďalšia komunikácia cez sociálne siete. 
Zatiaľ zostáva otvorené 
Zodpovedný; M.Rehák 

 

• Prišla ponuka na Alza box mailom. 
Ponúkajú 100 eur mesačne nájom a 20 eur mesačne na el.energiu ( Plus DPH ). 
Máme záujem s nimi spolupracovať i opačne ako so sponzorom. 
Zodpovedná; Z. Juríková 
Termín; otvorený 
 

• Informačný systém SSTZ. 
J.Cibula informoval o priebežnom stave informačného systému. 
Základnú schému Informačného systému SSTZ, ktorá bola spracovaná v minulosti. 
Zodpovedný; J.Cibula, T.Šereda, I.Hatalová 



 
 

Termín; 31.12.2021 
 

 
 
K bodu 3; 
 

• Všetky reporty ( z bodu 1 a z bodu 2 ) z EO smerom na VV zostávajú bezo zmeny do 
31.12.2021 

 

• Audit poistiek a poist.zmlúv Audit zmlúv bol vykonaný a spracovaný. Zostali otvorené;  
1) Skupinové cestovné poistenie.  

Zodpovedná; I. Hatalová 
Termín; 31.10.2021 
 
 
K bodu 4;  

 

• Komunikácia smerom na VV bude realizovaná výlučne cez ZJ, hromadne a naraz za 
všetkých členov komisie spoločne, nie každý individuálne, komunikovať budeme jednotne 
a spoločne.    
Nutné zasielať vždy aspoň 7 dní pred začatím VV   
Termín; platí stále 
Zodpovedná; ZJ 

 
 
1.. 
                  Ďalšia porada sa uskutoční : 9.11. o 10,00 v Rači, budova SSTZ 


